





UAE company working in the field of General contracting and maintenance. The company's business areas are distributed in:

- Flectrical breakdown maintenance of all types.
- Maintenance of air conditioners and all related to air conditioning.
- The company also works in the field of plumbing and repair of sewerage failures.
- Buildings paintings services.
- Construction.
 - We care about the details Which makes your living at home easier

شركة إماراتية تعمل في مجال المقاولات والصبانة العامية

تتوزع مجالات عمل الشـــركــة إلىي

- صيانة الأعطال الكهـربائية بأنواعهـــــ
- صيانة اعطال المكيفات وكل ما يتعلق بمجال التكييف
 - أيضاً الشركة تعمل في مجال السباكة و إصلاع أعطـــال الصرف الصحى
 - خدمات دهان المبانى
 - تعهدات البناء
 - ▶ نهتم بأدق التفاصيل التى تجعل معيشتك في البيت أسهل



Do you have a plumbing issue you don't know how to fix?

هل لديك مشكلة في الصرف الصحي و لاَ تعرف كيف يمكنك إصلاحها؟

Lots of plumbing companies will be willing to help you but how do you choose the right one?

العديد من شركــات صيــانة أعطال السلطاكة سوف تكون مســــتعدة لمساعدتك لكن الســــؤال كيف يمكنك اختيار الشركة الأنسب؟

When you need plumbing services in UAE, there's only one choice to make

عدما تكون بحاجة لخدمات السباكة فى الإمارات العربية المتحدة البك الخيار





PIONEERS IN MAINTENANCE OF PLUMBING FAILURES

الروّاد في صيانة أعطال السياكة









If you run a factory, or data center a restaurant, or any business. You know that keeping the lights and equipment running can mean the difference between staying or going out of business

فی حال کنت تشغّل مصنعاً أو مركز بيانات ، مطعم أو أي عمل أنت تعلم جيداً أن إبقاء الأضواء و المعدات قيد العمل يعنى تماماً الفرق بين البقاء في سوق العمل أو الخروج منه

Lights stopped working? Or has your power gone out? Fuse blown in your house or perhaps, there has been a short circuit?

توقفت الأضواء عن العــــمل؟ انقطعت الطـــاقة عن منزلك فجأةً؟ تعطل الفيوز في منزلك أو لربما أصاب الدائرة عطل؟

We can have a skilled technician at your home to fix your issues in an instant.

لدينا تقنى متخصص سيصل إلى منزلك ليصلح الضرر مباشرةً

If it relates to power distribution and electricity, we can fix it! Our insured experienced electricians take pride in what they do and they perform quality work

إذا كان العطل يتعلق بتوزيع الطاقة والكهرباء ، يمكننا إصلاحه فوراً يفخر عمال الكهرباء ذوو الخبرة لدينا بما يقومون به ويقدمون عمل جيد ورائع



Our company painters can be your "one stop shop" for nationwide buildings painting and isolated services. We provide a team of support staff to ensure your project runs smoothly from the initial call to project completion & walk-thru. Also, if your company or corporation uses specific colors our network of vendors can easily match those colors to make sure your facilities are consistent across the country.

دهانُّو الشركة لدينا و عمالها يمكن أن يكونوا بمثابة مركز متكامل لتقديم خدمات دهان المبانى و خدمات العزل فی آن معاً نقدم لكم فريق عمل لضمان سير مشروعك بسلاسة من أول اتصال لك بنا حتى انهاء المشروع أيضاً في حال كانت شركتك تستخدم أنواعاً معينة من ألوان الدهانات يمكن لشبكة الموردين لدينا تأمين نفس نوع و لون الدهان لجميع مرافق مشروعك لتكون موحدة في كافة أنحاء البلاد





There is no greater service value than the level of experience Our company can provide its clients Our company brings the expertise needed and the level of detail necessary to accomplish each client's objectives through the cost-effective delivery of results by understanding the client and project objectives design parameters, and construction logistics. Our company can be relied upon for professionalism and client advocacy every step of the way in the domain of construction.

ليس هناك خدمات قيمة يمكن أن تقدم أكثر مما تقدمه شركتنا من خبرة لعملائها تُقدم شركتنا الخبرة اللازمة وتُركز على التفاصيل اللازمة لإنجاز أهداف كل عميل من خلال تحقيق النتائج الفعالة من حيث التكلفة كذلك من خلال فهم أهداف العميل ،أهداف المشروع ، ومعايير التصميم ، واللوجستيات الإنشائية. يمكن الاعتماد على شركتنا من أجل خدمة احترافية ودعوة عملاء جدد ليقوموا بالاستفادة من خدمات شركتنا في مجال تعهدات المباني





Proper Care and Maintenance for your Windows and Doors will help keep your windows and doors looking like new! We recommend that you inspect your windows and patio doors annually to prolong the life of your product In the case of any problems in your doors or windows just contact us

الاهتمام المناسب والصيانة الدورية للأبواب و النوافذ لديك ستساعد في إبقاء النوافذ والأبواب كأنها جديدة نوصيك بفحص نوافذ وأبواب الفناء سنويًا لإطالة عمر منتجك فی حال حدوث أی مشاکل في الأبواب أو النوافذ لديك فقط تواصل معنا





Your air conditioner is essential to your home, business, etc... A well-maintained system keeps your house your customers and employees comfortable which promotes a successful productive work environment.

مكيف الهــواء ضروري لمنزلك و عملك إن نظام الصـــيانة الجيدة يحـــافظ على راحــتك في منزلك وراحة العملاء والموظيفين فى مكان عملك مما يعزز بيئة عمــل نـــاجحة ومنتجة

t's important to take care of your air conditioning unit so it lasts longer works better and helps you keep energy costs down

من المهم أن تعتنى بوحدة تكييف الهواء الخاصة بك بحيث تستثمرها لأطول مدة ممكنة و بحيث تعمل بشكل أفضل ويساعدك ذلك على إبقاء تكاليف الطاقة في حدودها الدنيا

To keep your system running efficiently & if any problem occurs just contact us

للحفاظ على نظـــام التكييف لديك بأقصى كفياءة ممكنة فى حال حدوث أى مشــــاكل أو أعطال فقط تواصل معنا







Air Conditioner Smart Guide

To protect you from direct exposure to the cold air and its negative effects

موجه هواء المكيف الذكي

لحمايتك من التعرض المباشر لهواء المكيف البارد و آثاره السلبية







- www.myhomegroup.net
- info@myhomegroup.com
- mohamed@myhomegroup.com
- + 971 54 994 3993
- @ My_Home_Group
- @ My_Home_Group
- @ My_Home_Group